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 PROTOKOLL BA 02/2023 

Datum: 2023-07-01 

Plats: Ring Knutstorp, Kågeröd 

 Närvarande: Jan Tromark, ordförande 
Michael Hoffstedt, ledamot 
CG Wilke, ledamot 
Bengt Åce Gustavsson, ledamot 
Monica Möller, ledamot 
 

   

   

 Frånvarande: Gunnar Dyberg 

 

§ 13 Mötets öppnande 
§ 14 Fastställande av mötets dagordning 
§ 15 Föregående mötesprotokoll 
§ 16 Pågående ärenden 
§ 17 Ekonomi 
§ 18 Digitalisering av material 
§ 19 Evenemang 
§ 20 Inkommande material  
§ 21 Riksarkivet 
§ 22 Framtid 
§ 23      Övriga frågor 
§ 24 Nästa möte 
§ 25      Mötets avslutande 

 

§ 13 Mötets öppnande 
Ordförande hälsade övriga mötesdeltagare välkomna och förklarade mötet för öppnat. 

§ 14 Fastställande av mötets dagordning 
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes. 

§ 15 Föregående mötesprotokoll 
Genomgång av upprättat, justerat och publicerat protokoll BA 01/ 2023, som därefter lades 
till handlingarna. 

§ 16 Pågående ärenden 
Samtal med hyresvärden angående tillgång till köksfaciliteter är pågående. 

§ 17 Ekonomi 
Resultatrapporter från kansliets ekonomiavdelning kontrollerades, inga oväntade avvikelser 
mot budget framkom. 
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§ 18 Digitalisering av material 
Storleken på hantering av bilder och diabilder ringades in. En ungefärlig tidsåtgång visade på 
nödvändigheten av att ta hjälp av person/er med bred historisk bilsportkompetens och som 
även behärskar de olika teknikmomenten. 
Kontakter har tagits, Jan forstätter den avstämningen innan vi tar nästa steg. 

§ 19 Evenemang 
Michael rapporterade från Tjolöholm Classic Motor. 
Jan rapporterade från Sofiero Classic. 
Glädjande att både utställare och publik hittat tillbaka till arrangemangen som nu verkar 
vara tillbaka på ungefär samma nivå som före pandemin. 
CG deltog  och visade upp Bilsportarvet vid Hässleholms GP och Söderås Rallyt. 
 
Tack Mölndals MK som skänkt skyltställ som gör vårt material rättvisa. 
 
Vi samtalade också kring evenmang som vi gärna lägger till på vår besökslista inför 2024.  

§ 20 Inkommande material  

               Vi har tagit emot en hel del material under våren och sommaren  från Anders Dawidson, 
Sverker Benson, Sven Erik Tysk med flera. Vi tackar er alla för intressanta handlingar, böcker, 
bilder, tavlor osv. Vi sorterar för fullt för att få allt på plats i arkivet.     

§ 21     Riksarkivet 
Monica kontaktar Lars Edvall angående förfrågan kring vilket av det material som förvaras 
hos Bilsportarvet som kan vara aktuellt för placering hos Riksarkivet.  

§ 22 Framtid 
Med anledning av Valberedningens utskick till oss som förtroendevalda så diskuterade vi 
Bilsportarvets framtid utifrån vad var och en av oss svarat.  
Konstaterade att vi behöver få in fler personer och beslutade att Jan tar kontakt för 
intresseavstämning. 
Vi söker också person med historisk kunskap i flera sportgrenar för eventuell skrivning på vår 
Facebooksida. CG stämmer av. 

§ 23 Övrigt  
Michael och Monica har tagit emot vardera tre nycklar, till ytterdörr, valv och 
kontorslokaler. 
 
Erbjudandet om att köpa in vitrinskåp får vi tyvärr tacka nej till då vi i nuläget saknar 
utrymme. 
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§ 24      Nästa möte 

               Tisdagen den 5 september i Ljungbyhed/Teamsmöte ( Bengt Åce bokar mötet).   

 

§ 25     Mötets avslutande 

             Mötesdetagarna tackades och ordförande förklarade mötet för avslutat. 

 

Protokoll upprättat av: Protokoll justerat av: 

 

___________________________________  ___________________________________ 
Monica Möller Jan Tromark 
 


